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Styremøte tirsdag 13. februar kl 18.00 hos Grimnes, Passebekk. 
 

Tilstede: Ernst Petter Knutsen, Helge Grimnes, Randi Hotvedt, Vegar Wetterstad, Lovise 

Mohaugen og Per Ingar Lybekk.  

 

Fravær: Sidsel Stordalen og Morten André Kretz  

 

Sak1: 

Protokoll fra Generalforsamling godkjent  

 

Sak 2:  

Konstituering av styret: Sidsel fortsetter som kasserer, Ingebjørg blir sekretær og Helge 

fortsetter som baneansvarlig. 

Vegar fortsetter med å skrive om hestene på FB og sender info til Laagendalsposten selv om 

han ikke er med i styret. Ingebjørg overtar oppdatering av internettsidene til Kongsberg 

Travselskap. 

 

Sak 4: 

Det blir medlemskveld på Drammen Travbane 18.03, Sponsorkveld 22.10 

V75 kjøringer blir 03.mars, 11.august og 22.desember 

Det ble satt opp vakter til V75 kjøringen, se eget skriv. 

 

Sak 5: 

Evaluering av Generalforamlingen:  

Vi ble enige om å bytte om de 2 siste punktene i programmet slik at informasjonen kommer 

før kåring av årets hest. 

Vi vil lage nye statutter for Årets hest 2018. Ingebjørg setter opp et forslag til styremøte.  

Alle syntes bevertningen var ok. 

 

Sak 6: 

Lokalkjøringen 04.mars:  

Randi bestiller dekken til premier. Sidsel sjekker hva vi har igjen av sølvpremier og bestiller 

flere fra T.H.Martinsen. Vegar sørger for Fruktkurv fra Meny. Alle styremedlemmer sørger 

for premier til loddsalget. Ernst Petter ordner med kuponger og premier til DD 

Sidsel kjøper inn varer til kiosksalget. Kristin, Randi, Anita og Ingebjørg tar med kake til salg 

i kiosk. Alle sier fra til sekretær etter hvert som sponsorer er klare. 

 

Sak 7:  

Ernst Petter informerte nytt om Drammen travbane og mulighetene for utbygging på 

Kongsberg travbane. 

 

Neste møte blir 26.02 kl 18.00 hos Randi 

 

Ingebjørg 

Sekretær 


